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Tuzson Bence:  
Térségünk szempontjából 
nagyon fontosak az olyan, 

településeken átívelő fejlesztések, 
amelyek régiónkban több 

városra is kiterjednek

A nemzetközi összefogással épített mosoda ünnepélyes avatója

Itt vagyunk 
egymásnak 
egymástól 

karnyújtásnyira

Szlovák–magyar 
együttműködésben 

mosoda épült Kemencén

Rekordot döntött 
a IX. Futakeszi 
Közel ezerhatszázan 
rótták a kilométereket

Folytatás a 6. oldalonFolytatás a 3. oldalon

Folytatás a 8. oldalon

Fontos felhívnunk az emberek 
figyelmét, hogy tovább bővít-
jük a családtámogatási rend-
szert, s így például az idén már 
a fiataloknak huszonöt éves ko-
rig járó adómentességet a gyer-
meket vállaló nők esetében har-
minc évre emeltük – mondta el 
a lapunknak adott nyilatkoza-
tában Tuzson Bence, térségünk 
országgyűlési képviselője, aki-
nek Veresegyházon, a KLIMEX 
Medical Kft. ünnepélyes átadó-
ja után volt alkalmunk feltenni a 
kérdéseinket. 

Óriási várakozás előzte meg a IX. Futakeszi va-
sárnapi rendezvényét, amely jól érzékelhető volt 
az 1300 fős előnevezésből is. A futás, a sporto-
lás szerelmeseinek nagy örömére az időjárás is 
kegyeibe fogadta a régió legnagyobb futóverse-
nyét, melynek idén is a gyönyörű természeti kör-
nyezetben elterülő 90 hektáros dunakeszi repü-
lőtér adott otthont.

Rétvári Bence: a magyar nemzetnek 
különleges adomány Ferenc pápa látogatása

A Nemzeti Kulturális Alap támogatásá-
val különlegesen nagyszabású kulturá-
lis eseménynek adott helyet április 15-
én a váci városi sportcsarnok az or-
szágos „Petőfi 200”  programsorozat 
keretében, a rendezvény ötvözte az iro-
dalmat, a jeles évforduló kapcsán tar-
tott emlékbeszédeket és az énekes- és 
zenekari hangversenyt – éspedig kima-
gasló létszámú közreműködővel, Carl 
Orff: Carmina Burana című művét fel-
zendítve Verebélyi Ákos, a váci tanker-
ületi központ igazgatója vezényletével.

Petőfi 200: nagyszabású ünnepségnek 
adott helyet a Váci Városi Sportcsarnok
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ÉVESEK 

LETTÜNK!

Az Alsó-Ipoly menti Ke-
mencén már 1976 óta 
működik az időskorú-

ak ellátása, amely kezdetekkor 
nappali, majd heti 5 napos ellá-
tást biztosított. Az egyre növek-
vő igények miatt azonban átala-
kult bentlakásos intézménnyé. 

Kezdetben a Kemencei Közsé-
gi Tanács, majd a rendszerváltás 
után az önkormányzat és 2008-
tól a Szobi Kistérség Többcélú 
Társulása keretében a Gondos-
kodás Összefogással működteti 
az intézményi hálózatot.

Folytatás a 3. oldalonFolytatás a 3. oldalon

Meglehetősen ritka, 
hogy egy országba 
ilyen rövid időn belül 
kétszer is ellátogas-
son a katolikus egy-
házfő, ezért Ferenc 
pápa április végi újabb 
budapesti látogatása 
különleges adomány 
– mondta a Belügymi-
nisztérium parlamen-
ti államtitkára a pá-
palátogatás tisztele-
tére készített Magyar 
fohász 2023 című dal 
bemutatóján április 
12-én Budapesten.

A húsvéti ünnep előtt adták át Kemencén a térség legked-
vezőbb áron szolgáltató mosodáját, amely a határon átnyúló 
INTERREG V-A Szlovákia-Magyarország Együttműködési Prog-
ram támogatásával valósult meg. A mintegy 115 millió forint 
összköltségű beruházás keretében a mosoda épületének fel-
építése mellett két nagy teljesítményű mosógépet, két nagy 
teljesítményű szárítógépet, egy mángorlót és két vasalóasz-
talt helyeztek üzembe, valamint egy ruhaszállító autót vásá-
roltak. A mosoda elsősorban a térségi szociális intézmények 
számára nyújt majd elérhető és költségtakarékos szolgálta-
tást, ám a határon túli szervezetek is igénybe vehetik a közös 
összefogással létrehozott szolgáltatást. Az új beruházás há-
rom főállású és egy részmunkaidős munkahelyet teremtett.
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Rétvári Bence a váci Toldi Tamást és Pálinkás Gergelyt kérte fel a dal elkészítésére, melynek 
eléneklését örömmel vállalta Keresztes Ildikó és Vastagh Csaba 

Rétvári Bence a térség országgyűlési képviselője

Veresegyház: a KLIMEX Medical Kft. avató ünnepsége

Folytatás a címlapról

Folytatás a címlapról Folytatás a címlapról

Rétvári Bence először an-
nak jelentőségét hangsú-
lyozta, hogy Ferenc pápa 

2021 után, két esztendőn belül 
már második alkalommal láto-
gat Magyarországra.

Az államtitkár felidézte egy 
személyes emlékét, amikor a 
Vatikánban járva egy XVI. szá-
zadi történelmi világtérkép 
Magyarországot ábrázoló ré-
szén megpillantotta Vác város-
át. Számára – mint mondta – ez 
is kifejezte akkor, mit is jelent a 
magyar keresztény kultúra.

Elmondta: egy ferences ko-
lostorban, beszélgetések közben 
fogant meg az a gondolat, hogy 
egy dallal lehetne tisztelegni az 
újabb pápalátogatás előtt. Rét-
vári Bence szerint a különleges-
séget jelzi, hogy kiváló művé-

szeket sikerült az ügy mögé ál-
lítani.

A dallal közvetíthető az az 
öröm amiatt is, hogy Ferenc 
pápa mennyire tiszteli a magya-
rok keresztény hitét, a nemzet 
megtartó erejét, és azt az egy-
házfő ki is fejezte – tette hozzá.

Elhangzott a dal bemutatóján, 
hogy az államtitkár a váci Tol-
di Tamás énekes-dalszövegírót 
és Pálinkás Gergely zeneszerzőt 
bízta meg a dal elkészítésével, ők 
pedig neves művészeket nyer-
tek meg a produkcióhoz. A be-
mutatón szintén részt vevő Ke-
resztes Ildikó és Vastagh Csaba 
énekes hangsúlyozták, hogy bár 
a dal nem a pápalátogatás hiva-
talos dala, „ennek nincs külö-
nösebb jelentősége, mert ez nem 
dalverseny”, nem kívánnak ver-
senyezni a hivatalos produkció-
val. Mindkét művész megtiszte-

lőnek érezte a felkérést, egy pil-
lanatig sem gondolkoztak azon, 
hogy elfogadják-e. Bíznak benne 
– mondták -, hogy a dal sokakat 
inspirál majd.

A dal elkészítésében szintén 
közreműködő, jelenleg külföldön 
tartózkodó Varga Miklós énekes 
videóüzenetében mindenkinek 
szeretettel ajánlotta a dalt, amely-
ben az énekeseket Szirtes Edi-
na Mókus hegedűn, Heinczinger 
Mika pedig furulyán kíséri.

A Magyar fohász 2023 című 
dal hamarosan hallható lesz a 
rádiókban, a videóklipet pedig 
április 18-án forgatták, megje-
lenése az azt követő napokban 
várható – mondta el az MTI 
kérdésére Toldi Tamás.

Ferenc pápa április 28-30. kö-
zötti budapesti látogatásának 
minden részletéről beszámol a 
közmédia.

Rétvári Bence: a magyar nemzetnek 
különleges adomány Ferenc pápa látogatása

Az Alsó-Ipoly menti Kemen-
cén már 1976 óta működik 
az időskorúak ellátása, amely 
kezdetekkor nappali, majd heti 
5 napos ellátást biztosított. Az 
egyre növekvő igények miatt 
azonban átalakult bentlakásos 
intézménnyé. Kezdetben a Ke-
mencei Községi Tanács, majd a 
rendszerváltás után az önkor-
mányzat és 2008-tól a Szobi 
Kistérség Többcélú Társulása 
keretében a Gondoskodás Ösz-
szefogással működteti az intéz-
ményi hálózatot.

Rétvári Bence parlamenti ál-
lamtitkár, a térség KDNP-s or-
szággyűlési képviselője az ava-
tó ünnepségen külön hangsúly-
lyal beszélt az elmúlt években, 
az országban – így szűkebb pát-
riánkban – megvalósított fej-
lesztésekről, beruházásokról, 
és arról a bölcs, előrelátó terve-
ző munkáról, a helyi közössé-
gek életminőségét javító projek-
tek elindításáról, melyek közül 
számosat ebben az időszakban 
adnak át. Ilyen tudatos döntés-
nek nevezte a szlovák-magyar 
együttműködés keretében Ke-
mencén létrehozott mosoda 
tervezését és megvalósítását. 

- A közelmúltban és nap-
jainkban átadott fejleszté-
sek, beruházások értéke kü-
lönösen felértékelődik, hi-
szen előbb a járvánnyal súj-
tott, majd a háborús szankci-
ókkal, energiarár-robbanással, 
gazdasági nehézségekkel súj-
tott időszakot éljük – mond-
ta az országgyűlési képviselő, 
aki reményét fejezte ki, hogy 
az elmúlt években elindított 
Magyar Falu Program kereté-
ben megvalósított fejlesztések-
hez hasonló további előrelépést 
kínál a falvak számára a TOP 
Plusz (A Terület- és Település-
fejlesztési Operatív Program 
Plusz) fejlesztési program is.

Rétvári Bence példaértékű 
nevezte a Kemencén megvaló-
sított projektet, amely átnyúlik 
a jelenlegi országhatáron, szol-
gáltatása révén összeköti az 
Ipoly két partján élőket. 

Szabó István, Pest Várme-
gye Közgyűlésének elnöke be-
szédében a szomszédos Nyit-
ra Megye Önkormányzatá-
nak vezetőivel kialakított kor-
rekt együttműködést, a tárgya-
ló asztalnál és az Ipoly fölött 
emelkedő új híd építését emel-
te ki. A „hidak építése” segíti a 

szlovák és a magyar kapcsola-
tok erősítését, a közös projek-
tek megvalósítását, melyre ki-
váló példa a kemencei mosoda 
építése is. 

Szabó István elmondta: ha-
tározott célkitűzésük, hogy tu-
risztikai fejlesztésekkel ráirá-
nyítsák a turisták, az otthont 
alapító fiatal családok figyel-
mét az Ipoly menti térség, a 
csodálatos Börzsöny értékeire.   

Csenger Tibor, Nyitra Megye 
Önkormányzata alelnöke rö-
vid visszatekintésében felidéz-
te, hogy Pest megyével 2015-
ben kötöttek együttműködé-
si megállapodást. Létrehozták 
a PONTIBUS Európai Terüle-
ti Társaságot, amely biztos ala-
pot jelent a nagy tervek és pro-

jektek sikeres megvalósítására. 
- Ez az akcióterv felöleli az Al-
só-Ipoly mente beruházásait, a 
szociális intézmény- és a szo-
ciális ellátórendszernek a mű-
ködtetését, felújítását és kor-
szerűsítését is - mondta.

Pongrácz János, Kemen-
ce polgármestere a beruházás 
munkahelyteremtő és a szol-
gáltatás jelentőségét emelte ki, 
aki hozzátette: A mosoda el-
sősorban a térségi szociális in-
tézmények számára nyújt majd 
elérhető és költségtakarékos 

szolgáltatást, melyet a határon 
túli szervezetek mellett – ha a 
kapacitás lehetővé teszi - a Ke-
mencén és a környező telepü-
léseken létesült szállásadók is 
igénybe vehetik. - Annak érde-
kében, hogy a környező moso-
dáknál alacsonyabb áron tud-
junk dolgozni, az eszközbe-
szerzés keretéből sikerült vásá-
rolni 84 darab 410 Watt telje-
sítményű napelemet, melynek 
beszerelése már az önkor-
mányzat költségvetését fogja 
terhelni. Ettől azt várjuk, hogy 
mi leszünk a legversenyképe-
sebbek a mosodai piacon az 50 
kilométeres körzetben – húzta 
alá Kemence polgármestere. 

Vetési Imre
Fotó: Szabó Csaba

Ugyanakkor hangsúlyozta azt 
is, hogy a harminc év alat-

ti nők diákhitelének elengedése, 
a súlyosan beteg vagy fogyatékos 
gyermeket nevelők nettó tízezer 
forintos családi adókedvezmé-
nye is egy új intézkedés. A jövő 
év végégig meghosszabbítottuk, 
tehát továbbra is változatlan fel-
tételekkel vehető igénybe a Baba-
váró támogatás, ami hazánkban 
máris több mint százezer gyer-
mek megszületéséhez járult hoz-
zá – tette hozzá a képviselő.

A térség országgyűlési képvise-
lőjeként engem büszkeséggel tölt 
el, hogy a KLIMEX Medical Kft. 
2004 óta hozzájárul szakértelmé-
vel, innovatív szemléletmódjával 
körzetünk és a város sikeréhez, 
eredményeivel pedig példát mu-
tat más helyi cégeknek is – kezdte 
a lapunknak adott nyilatkozatát 
Tuzson Bence, aki hangsúlyoz-
ta azt is, hogy munkájával igyek-
szik segíteni, „helyzetbe hozni” a 
helyi vállalkozásokat, hogy azok 
továbbra is dinamikusan fejlőd-
hessenek. Térségünk szempont-
jából nagyon fontosak az olyan, 
településeken átívelő fejlesztések, 
amelyek régiónkban több város-
ra is kiterjednek – folytatta a kép-
viselő –, mert ezek koncentráltan 
járulnak hozzá körzetünk meg-
erősödéséhez. Ennek példájaként 
említette, hogy a gödi székhelyű 
Serczli pékség például nemrég a 
közeli Fóton nyitotta meg újabb 
üzletét.

Fontos, hogy településeink vál-
lalkozásai odafigyeljenek egy-
másra, s ne csak saját szűkebb 
környezetükre koncentráljanak, 
hanem a környező városokra és 
falvakra is lehetőségként tekint-
senek, hiszen itt vagyunk egy-
másnak egymástól szinte kar-
nyújtásnyira, így tehát a helyi cé-
gek egymásból is erőt meríthet-
nek, s az így kialakuló összefo-
gásnak, együttműködéseknek 

mindannyian csak a nyertesei le-
hetünk – fogalmazott lapunknak 
nyilatkozva Tuzson Bence. Mint 
mondta, ha itt, a térségen belül 
a különböző vállalkozások egy-
mással jól tudnak kommunikál-
ni, és kölcsönösen egymásra ala-
pozva szervezik meg a munká-
jukat, az nemcsak az együttmű-
ködésben résztvevő cégeket erő-
sítheti meg, de ugyanakkor itt 
helyben hozzájárulhat ahhoz is, 
hogy munkahelyeket teremt-
sünk.

Kérdésünkre válaszolva a kép-
viselő beszélt arról is, hogy Bu-
dapest közelsége miatt, agglome-
rációs régióként nálunk különös 
jelentőségük van az útépítések-
nek, az infrastrukturális fejlesz-
téseknek, hiszen nagyon sokan 
élnek térségünkben olyanok, 
akik naponta ingáznak be a fő-
városi munkahelyükre, majd pe-
dig a munkaidő leteltével onnan 
haza. Fontos, hogy ők minden-
nap biztonságban tehessék meg 
ezt az oda-vissza utat – mond-
ta lapunknak Tuzson Bence, aki 
a folyamatban lévő fejlesztések-
ről, illetve az újabb tervekről is 
egyeztetett Pántya Józseffel, az 
útépítési beruházásokért felelős 
helyettes államtitkárral. Szerin-
te ez egyaránt fontos Csomád, 
Csömör, Dunakeszi, Erdőkertes, 
Fót, Göd és Veresegyház lakos-
ságának is. A képviselő felhívta 
a figyelmet arra is, hogy mindez 
hozzájárulhat ahhoz, hogy „di-

namikusan fejlődhessen tovább-
ra is a körzetünk”. Több fejlesz-
tésünk van folyamatban jelenleg 
is, és gyakorlatilag a választóke-
rület összes településén most is 
dolgoznak a kivitelezők, a mun-
ka egy pillanatra sem állhat meg 
– tette hozzá a képviselő.

„Térségünk tekintetében na-
gyon fontos, hogy megőrizhes-
sük kiemelt helyünket hazánk él-
vonalában. Ehhez pedig hozzá-
járulnak az olyan központi in-
tézkedések is, mint például az is, 
hogy az idei év költségvetésének 
köszönhetően a jelenlegi lakos-
sági rezsicsökkentési szabályokat 
fenntartjuk. Megvédjük a ma-
gyarokat a háborús energiaárak-
tól! Ehhez társul, hogy továbbra 
is marad a már jól ismert család-
politikánk, ami mellett töretle-
nül kitartunk, marad a munka-
lapú gazdaság, marad a nyugdí-
jasokkal kötött megállapodás és 
vele a tizenharmadik havi nyug-
díj, és marad a rezsivédelem is. 
Engedje meg, csak hogy egy pél-
dát említsek, az idén már három-
ezer-ötszáz család igényelte a Ba-
baváró támogatást. Ennek be-
vezetése, vagyis 2019 óta már 
több mint kétszáztízezer család 
élt ezzel a lehetőséggel Magyar-
országon” – nyilatkozta lapunk-
nak Tuzson Bence a veresegyhá-
zi KLIMEX Medical Kft. ünne-
pélyes átadója után.

Szabó Palócz Attila
Fotó: Ligeti Edina

Szlovák–magyar együttműködésben 
mosoda épült Kemencén

Itt vagyunk egymásnak 
egymástól karnyújtásnyira
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A fejlesztésnek köszönhetően újabb 56 bölcsődei férőhely várja a gyerekeket

Lapunk megkeresésére Tallér Róbert ügyveze-
tő igazgató elmondta, hogy a beruházó ön-
kormányzat szakmai igénye alapján a kor-

szerű épület kialakítása és felszereltsége teljes mér-
tékben megfelel az óvodapedagógusuk elvárásai-
nak, biztosítja a gyermekek igényes kiszolgálását. 
Az épületben a nevelőknek pihenőszobát és öltözőt 
is építettek. 

Mind a négy csoportszobához tartozik egy für-
dőszoba, a gyermekeket elkísérő szülők részére 
akadálymentesített WC-t is építettek. A színes ál-
mennyezettel díszített szobák a hangulatos terasz-
ra nyílnak. 

A napelemek telepítésével csökkentik az energia-
költségeket – mondta a kivitelező cég vezetője, aki 
bemutatta a hatalmas játszóteret is, melyre már ki-
helyezték a színes játszóbútorokat is. A kertészek  
javában parkosítják a területet és a környezetét. 

 “Ahogy az első ütemnél is, most is nagyon gaz-
dag eszközparkkal rendelkezik majd ez a bölcső-
de is. Nemcsak az alapjátékok, hanem változatos 
készségfejlesztő eszközök és játékok állnak rendel-
kezésre. Minden adott a magas színvonalú ellátás-
hoz: tornaszoba, fejlesztő szobák. A fejlesztőkész-
letet pedig még tovább bővítjük” – erről Szabó-
né Ónodi Valéria, a DÓHSZK vezetője nyilatko-
zott a dunakeszipost.hu-nak, aki hozzátette: a plusz  

4 csoportszoba jóvoltából újabb 56 bölcsődei férő-
hely várja a dunakeszi gyerekeket a Napsugár Böl-
csődében. Az újabb fejlesztésnek köszönhetően 
szeptembertől Dunakeszin összesen 322 kisgyer-
meknek tudnak helyet biztosítani.

(Vetési)
Fotó: KesziPress

***

Projektazonosító: VEKOP-6.1.1-21-2021-00003. 
Projekt címe: Dunakeszi Napsugár Bölcsőde 
bővítése.
Támogatási összeg: 879.543.360,- Ft, amelyet az 
önkormányzat mintegy 160.000.000 Forinttal 
egészít ki. A fejlesztés az Európai Unió és a 
Magyar Kormány támogatásával valósul meg 
a Versenyképes Közép-Magyarország Operatív 
Program keretében.

Négy csoportszobával bővül  
a dunakeszi Napsugár Bölcsőde

Dunakeszi alagi városnegyedében a néhány éve megnyitott modern Napsugár Bölcsőde az 
önkormányzat sikeres pályázatának köszönhetően újabb négy csoportszobával bővül, me-
lyet a kivitelező Struktor Építőipari és Szolgáltató Kft. május végén ad át a városi önkor-
mányzatnak. 

“Emlékeznek még az őszi jótékonysági koncertre, 
amely a Bárdos Lajos Általános Iskola játszóudva-
rának új eszközeiért lett megrendezve? A VOKE Jó-
zsef Attila Művelődési Központ nagytermében telt 
ház előtt léptek színpadra a gyerekek, hogy az iskola 

támogatásokat gyűjthessen egy jó cél érdekében. A 
közösségi összefogás eredményeként az új játszótér 
tegnap elkészült, várja a diákokat a suli udvarán” – 
adta hírül  közösségi oldalán Dióssi Csaba, Duna-
keszi polgármestere.

Megújult a játszótér 
a Bárdos iskola udvarán

Boldogan, izgatottan álltak sorban a gyerekek, hogy kipróbálhassák az új játszóeszközöket a 
Bárdos iskola udvarán.
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A demonstrálók menete a termálfürdőtől indult a gyárhoz

A vezeték elhelyezése 2-es számú főút mentén

Dunakeszi balatonakarattyai vízparti üdülője

Saját partszakasszal és stéggel rendelkezik a város

„Ötödik éve terebélyesedik városunkban a Sam-
sung gigagyára, egyre nagyobb környezeti és biz-
tonsági kockázatot jelentve a lakosság számára” – 
mondta lapunknak Bodnár Zsuzsa, a Göd-ÉRT 
Környezetvédelmi és Városvédő Egyesület elnöke 
azon az április 16-i demonstráción, amelyet a gödi 
különleges gazdasági övezet elrendelésének harma-
dik évfordulóján rendeztek.

Az egyesület elnöke elmondta: a gödi kertvá-
ros fölé mára már 2,5 kilométer hosszan húzódik 
a Samsung-gyár. Vasárnap ugyan viszonylag hang-
talan volt a heti hét nap a nap 24 órájában terme-
lő akkumulátorgyár, de Bodnár Zsuzsa szerint csak 
azért, mert tudtak a demonstrációról.

A termálfürdőnél több százan gyülekeztek va-
sárnap kora délután, majd megindultak a gyár felé. 

Áthaladtak azon az üres területen, ahová a helyiek 
véderdőt szeretnének, hogy a kertvárosban élők va-
lamennyire mentesüljenek a gyár környezeti hatá-
saitól.

Bodnár Zsuzsa szerint a dél-koreai cég sorra 
szegi meg a katasztrófa-, tűz- és munkavédelmi, 
valamint a környezetvédelmi szabályokat, súlyo-
san veszélyeztetve ezzel munkavállalói és Göd, 
sőt a környező települések lakosainak a bizton-
ságát is.

Több ezer ember él az akkumulátorgyár néhány 
kilométeres környezetében, ám a többségnek fogal-
ma sincs, mit kell tenni, hová kell menekülni egy 
ipari katasztrófa vagy bármilyen hasonló esemény 
előfordulásakor – írja többek között helyszíni be-
számolójában az index.hu.

„A telken kívüli munkákkal 
most jutottunk ki a 2-es fő-
útig, a Klapka utcától sajtolás-
sal hoztuk át a csöveket a vas-
úti töltés alatt, majd átvezettük 
a Magyarság Sporttelepen a 
sportpálya mentén. A kész sza-
kaszokon már a terület hely-
reállításán dolgozunk. A 2-es 
főút mentén egészen a Bárdos 
Lajos Általános Iskoláig fel-
bontjuk a járdát az új vezeték 
fektetése miatt, mely elkészül-
te után a Város új járdát épít 
ki teljes hosszban. A 2-es főút 
alatti átvezetésnél a csővezeték 
már meglévő csatornába lesz 
befűzve, így nem lesz szük-
ség útlezárásra” – kezdett bele 
a részletekbe Havas Levente, a 
Dunakeszi Közüzemi Nonpro-
fit Kft. főmérnöke. A nyomvo-
nal kijelölésénél fontos szem-
pont volt, hogy a beruházás a 
lehető legkisebb mértékben za-
varja az autós forgalmat.

„A Dunakeszi Diáknegyed 
akkora komplexum, hogy a leg-
költséghatékonyabb módon a 
távhőszolgáltatással tudjuk biz-
tosítani a hőellátását. Emellett 
pedig, mint zöld energiaforrás 
nagyon jól beleillik a környezet-
védelmet hangsúlyozó Zöld Du-
nakeszi Programba” – mondta 
Dióssi Csaba polgármester.

Fákat éis érint a munka, de 
mint megtudtuk, azokat ál-
lagmegóvással átültették, az út 
menti vaskorlátot megszűntetik 
és a tereprendezés után vissza-
ültetve egy sokkal rendezettebb 
környezet alakul ki. A beruhá-

zás következményeként a járda 
is teljes hosszban megújul!

A munkálatok az Aradi vér-
tanúk terét is érintik, ahol a 
távhőberuházás végén egy pi-
henőparkot, hangulatos sé-
tányt alakít ki az önkormány-
zat. Az Aradi vértanúk terét el-
hagyva, a vezetéket a Nap utca 
alatt a Barátság útja 45. számig 
kell kiépíteni, hogy ott becsat-
lakozhasson a lakótelepet ellátó 
távvezetékbe. Ezen a szakaszon 

szükség lesz félpályás útfelbon-
tásra. Mint Havas Levente hang-
súlyozta, igyekeznek minél ke-
vesebb terhet róni a lakosságra, 
ezért többek között a kivitelező 
feladata a zajmérés a lakóingat-
lanok környezetében a munka-
végzés ideje alatt. A tervek sze-
rint négy hónapon belül a mun-
kák nagy része véget ér.

Szeredi Helga
Fotó: KesziPress

A tábor vezetője, Ibrá-
nyi Márta, a Dunakeszi 
Széchenyi István Álta-

lános Iskola pedagógusa és ko-
sárlabdaedzője lesz, aki 40 éve 
táboroztat gyerekeket. Míg sok 
pedagógusnak a rémálma, szá-
mára egy percig sem volt kér-
dés, hogy eleget tegyen a felké-
résnek. Táboroztató kollégái is 

hatalmas tapasztalattal rendel-
keznek, kiváló szakemberek. A 
helyszínt is jól ismeri, hiszen 
kosárlabdázóit is minden évben 
elviszi edzőtáborozni Balaton-
akarattyára.

„A balatoni helyszínnel ki-
mozdultunk a városból, a Bala-
ton-parton saját stranddal, üdü-
lővel, nagyon jó körülmények 

között tudunk eltölteni egy he-
tet a gyerekekkel. Rendkívül jó 
hangulatú hely. A szállás nagyon 
komfortos és magas színvonalú” 
– ajánlja a táborvezető. Az au-
gusztus 14-21-ig tartó turnus-
ban 50 gyereket tudnak fogadni, 
a 9-14 éves korosztályt.

„Teljesen másfajta kapcsola-
tot lehet kialakítani a gyerekek-
kel, mint az iskolában. Szokták 
mondani, hogy tyúkanyó va-
gyok, nagyon szeretem ezt csi-
nálni. Rengeteg gyereket isme-
rek meg a táborok alatt, nagy-
szerű érzés látni az arcukon az 
örömöt, a felszabadultságot. Jó 
velük együtt lenni, mivel nagyon 
lelkesek” – mesél a tapasztalata-
iról a „tyúkanyó”.

Mint minden balaton-
akarattyai sporttábort a Duna-
keszi Sportigazgatóság tart kéz-
ben, így ennek a szervezése is 
rajtuk keresztül folyik. Az ön-
kormányzat az időpontválasz-

tással a szülőknek szeretne ked-
vezni, hiszen addigra már el-
fogyhatnak a szabadságok. A 7 
napos tábor 70 ezer forintba ke-
rül. Ebben benne van a napi há-
rom étkezés, az utazás, a foglal-
kozások és a szállás költsége. A 
szállás rendkívül komfortos, és 
jól felszerelt, új és modern.

A jelentkezési lapot a http://
www.dohszk.hu/ oldalon lehet 
letölteni, és a sportigazgatosag@
dunakeszi.hu e-mail címre el-
küldeni.

Szeredi Helga
Fotó: KesziPress

„Éjjel-nappal bőg a Samsung!” 
– a gyár biztonságosabb 

működéséért demonstráltak 
a gödiek – írja az index.hu

Zöld energiaforrás 
látja majd el a DDN-t

Régi idők ifjúsági tábora várja  
a gyerekeket a dunakeszi Balaton-parton 

A gödiek azt szeretnék, ha a Samsung környezetre ártalmatlan módon működne. A helyiek 
vasárnapi demonstrációján több százan vettek részt.

Látványos munka folyik Dunakeszin, a Fő úton, a Magyarság Sportpályától Budapest irányá-
ba. Épül a távhővezeték a Dunakeszi Diáknegyedhez (DDN). A beruházás már 2022-ben el-
kezdődött a DDN telkén belül, ahol a hőközpontok és a csatlakozási pont is kiépült.

Május 10-ig várja a jelentkezőket Dunakeszi Balaton-partja, a város balatonakarattyai üdü-
lője, amely 2018 óta fogadja a táborozó gyerekeket. Dunakeszi Város Önkormányzata a vá-
rosi napközis tábor iránti nagy érdeklődésre való tekintettel a magyar tenger mellé is meg-
hirdette az ifjúsági tábort, sok fürdéssel, szórakozással, kreatív-, sport- és médiafoglalko-
zással, hogy biztosan mindenki jól érezze magát. A tematika hasonló, de a vízpart és az ott 
alvás mégis különlegessé teszi.
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Dr. Verebélyi Ákos ezúttal karmesterként lépett a közönség elé 

Sándor Bence karnagy, a rendezvény ötletgazdája és Rétvári Bence országgyűlési képviselő 

Szemere István 1973 óta hódol gyűjtő 
szenvedélyének

A Szemere-házaspár büszkén mutatja a Pest Vármegyei Értéktár Bizottság elismerését

Petőfi 200: nagyszabású ünnepségnek 
adott helyet a Váci Városi Sportcsarnok

A program egyik ötlet-
gazdája, főszervezője és 
egyben művészeti veze-

tője, Sándor Bence, a Vác Civitas 
Szimfonikus Zenekar és a Vox 

Humana Énekkar karnagya kér-
désünkre utólag, már a koncer-
tet értékelve elmondta: nagy ki-
hívás volt összehangolni a több 
mint tucatnyi kórusból álló kü-
lönösen nagy létszámú közös 
énekkart, hiszen a külön-külön 

tartott próbák mellett a koncert 
előtt csak egyszer tudtak együtt 
gyakorolni a helyszínen, ahol rá-
adásul csak egymástól igencsak 
távol lehetett helyet találni egy-
egy szólam tagjainak.

– Ez mindenkitől különösen 

nagy figyelmet és fegyelmet kö-
vetelt, finoman fogalmazva bő-
ven volt miért izgulnunk, de mi 
szeretjük az ilyen különleges fel-
adatokat, és örülünk, hogy a kö-
zönségnek nagyon tetszett az elő-
adás, a helyszínen hosszan tartott 
a taps, a vastaps is, és a közössé-
gi médiás utólagos kommentek 
ugyancsak lelkesítőek – nyilat-
kozta lapunknak Sándor Bence.

A zenei eseménybe ágyazva 
ünnepi beszédet mondott Rét-
vári Bence belügyminisztériu-
mi államtitkár, a választókerü-
let országgyűlési képviselője és 
Demeter Szilárd, a Petőfi Irodal-
mi Múzeum igazgatója, továbbá 
természetesen versek is elhang-
zottak, ezúttal Lutter Imre elő-
adóművész tolmácsolásában.

A program zenei részének elő-
adásában felléptek: Vác Civitas 
Szimfonikus Zenekar, Vox Hu-
mana Énekkar, a Budapes-
ti Lantos Kórus, a Váci Harmó-
nia Kórus, a Szobi Kodály  Zol-
tán Alapfokú Művészeti Iskola, 
a Szobi Fekete István Általános 
Iskola tanulói, a Géza Fejede-
lem Református Általános Isko-

la tanulói, a Váci Árpád Fejede-
lem Általános Iskola  tanulói, a 
Váci Bartók-Pikéthy Zeneművé-
szeti Szakgimnázium és Zeneis-
kola, Alapfokú Művészeti Isko-
la, a Thália Művészeti Egyesület 
tagjai, a Váci Radnóti Miklós Ál-
talános Iskola tanulói, valamint 
a Váci Székesegyházi Kórusisko-
la tanulói.

A bevezető zenei betéteket 
Sándor Bence vezényletével ad-
ták elő a közreműködők, a Car-
mina Burana előadásának Vere-
bélyi Ákos volt a karmestere.

A kérdésre, hogy miként esett 
a választás Orff művére, Sán-
dor Bence a grandiózus zene-
mű és Petőfi életműve fő témái-
nak párhuzamosságát emelte ki, 
a természet csodái előtti hódola-
tot, a lelkesítő mulatozás, boroz-
gatás élményének megzenésíté-
sét és megversellését, de legin-
kább a szerelem mámorának ér-
zékeltetését muzsikában és líri-
kusan.

Ribáry Zoltán
Fotó: Pesti Dóra 

és Varga Ilona

Folytatás a címlapról

Az Európában is szinte egyedülálló-
an impozáns gyűjteményt a szak-
irodalom Németországtól kezdve 

egészen az Amerikai Egyesült Államokig 
mindenhol nagyra értékeli. Ezt mi sem bi-
zonyítja jobban, mint az, hogy a Nemzet-
közi Korsógyűjtő Egyesület negyedévente 
megjelenő amerikai Prosit című szakmaga-
zinja több oldalon mutatta be a sződligeti 
Korsók Háza rendkívül gazdag választékát 
– mutattuk be tavaly januárban a Dunaka-
nyar Régióban az egyedülálló gyűjteményt 
és tulajdonosát.

Már az első percekben kiderült, hogy Sze-
mere István 1973-ban elkezdett kutató- és 
gyűjtő tevékenysége közel fél évszázada örök 
szerelemként lángol, melyet feleségével együtt 
tartanak magas hőfokon.

Az ékszerdobozként féltett különleges 
gyűjtemény jó hírét a szakmai sajtónak kö-
szönhetően az európai közönség mellett meg-
ismerhették az óceán túlpartján, az Amerikai 
Egyesült Államokban is.

A nagy nemzetközi érdeklődés mellett im-
már szűkebb pátriánk elismerésével is büsz-
kélkedhet a közkedvelt sződligeti házaspár 
gyűjtő- és értékközvetítő tevékenysége, mely-
ről a minap tájékoztatta lapunkat Szemere 
István.

„Március 27-én kaptuk meg a Pest Vár-
megyei Értéktár Bizottság elnökének e-mail-
jét, melyben hivatalosan is értesített arról, 
hogy a Korsók Háza gyűjteményét felvet-
ték a Pest Megyei Értéktárba, amihez gratu-
lált. A megtisztelő elismerésre nagyon büsz-
ke vagyok, melyet azonnal közhírré tettem a 
Facebook-oldalamon.  A nagyon pozitív fo-
gadtatást leginkább az mutatja, hogy a Zöld-
liget - Baráti kör Sződligetért szinte azonnal 

egy nagyon meleg hangulatú e-mailt küldött, 
melyben gratulálnak a Korsók Háza működ-
tetéséhez, melyet Sződliget egyik büszkeségé-
nek neveznek. E-mailjük - amelyet meg is je-
lentettek honlapjukon - utolsó mondata pon-

tosan kifejezi azt a feladatot, amelyet a jö-
vőben is el szeretnénk látni: ’Munkájukhoz 
sok sikert, kitartást, erőt és jó egészséget kí-
vánunk, egyesületünk is keresni fogja a lehe-
tőségeket, hogy publicitást adjon közös ott-
honunk egyik büszkeségének, a Korsók Há-
zának’ – osztotta meg szerkesztőségünkkel 
a fenti sorokat Szemere István, aki hozzátet-
te: a Korsók Házát szívesen bemutatjuk min-
den érdeklődőnek – akár egyénileg, akár cso-
portosan érkeznek. A látogatás ingyenes, csak 
időpontegyeztetés szükséges (korsokhaza@
gmail.com). Részletes információ honlapun-
kon - www.korsokhaza.hu - található. 

- Küldetésünk teljesítéséhez további bizta-
tást ad ez a jelentős elismerés – fogalmazott 

Szemere István, akinek és feleségének olvasó-
ink nevében is gratulálunk a különleges gyűj-
temény létrehozásához és ismeretterjesztő te-
vékenységükhöz.

Vetési Imre

Az európai hírű magángyűjtemény elismerése
A Korsók Háza bekerült a Pest Vármegyei Értéktárba

A képzőművészet és a történelem iránti rajongás csodálatos szimbóluma az a közel ezer fedeleskorsó-gyűjtemény, melynek 
láttán csak a legnagyobb elismeréssel lehet megszólalni, amikor a sződligeti Korsók Háza világhírű kincsestárában körbeka-
lauzol maga a tulajdonos, Szemere István. A különleges fedeles korsókon megtalálható például a történelem legjelesebb sze-
mélyiségeinek arcképe és egy-egy örökérvényű mondata is, mint John Fitzgerald Kennedy elnöké: „Ne azt kérdezd, hogy mit 
tehet a haza érted, azt kérdezd, hogy te mit tehetsz a hazáért.” 

Igazgatóság 
és ügyfélszolgálati 
iroda: 
Krajcár u. 16. 
www.dkkozuzemi.hu
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Dióssi Csaba, Temesvári István és Seltenreich József  
egyaránt elismeréssel beszélt a futóversenyről

Portik Linda három gyermekével
együtt indult a futóverseny

Dióssi Csaba polgármester a 10 km-es távot teljesítette

Volt, aki még a kutyáját is megfuttatta

A tíz órai rajt előtt már jó-
val korábban megtelt a 
szabadtéri színpad előt-

ti hatalmas füves terület, ahol a 
Mozdulj, Dunakeszi! program-
jairól jól ismert Bánóczi Zsolt ve-
zényletével a Futakeszin indu-
ló különböző korosztályok tagjai 
együtt melegítettek a „nagy ka-
landra”. 

Idén először volt a futóver-
seny házigazdája a VSD, mely-
nek munkatársai remekül helyt-
álltak, profi volt az előkészítés, jól 
szervezett, pörgő ritmusban kö-

vették egymást a programok.  
Ezt emelte ki – többek között – 

a rövid megnyitó köszöntőjében 
Dióssi Csaba polgármester is, aki 
mindenkinek jó sportolást kí-
vánva hozzátette: „Veletek együtt 
futok a 10 kilométeres távon.”

Az egyesület elnöke, Temes-
vári István is köszöntötte a futó-
kat, aki elismeréssel szólt a ver-
seny szervezésében és rendezé-
sében közreműködő valamennyi 
munkatársának a teljesítményé-
ről, a partnercégek képviselőinek 
az együttműködéséről. A VSD 
elnöke – aki a 2,5 kilométeres tá-
von indult – örömmel mondta, 
hogy reményeik szerint csúcsot 
dönt a IX. Futakeszin indulók 
létszáma. Mint utólag kiderült, 
valóra vált a sportvezető kíván-
sága, hiszen közel 1600-an indul-
tak a futóversenyen.

A közel egy évtizedes hagyo-
mányokat követve idén is külön-
böző távon mérhették össze az ál-
lóképességüket a különböző kor-
osztályok képviselői. Az idei év 
egyik újdonsága a sulis futás volt, 
az általános iskoláskorú gyerekek 
az 1,25 km-es távon indulhattak. 
Természetesen ezúttal sem ma-
radhatott el az óvodások és a ve-
lük együtt futó szüleik körében 
nagy népszerűségnek örvendő 
200 méteres futás. Az edzettebb 
fiatalok és felnőttek a 2.5, 5 és 10 
kilométeres távon indulhattak. 

Az elmúlt évek versenyeiről jól 
ismert visszaszámlálás után raj-
tolt el a Futakeszi népes mező-

nye, akik színes kavalkádja raj-
zolta körbe a hatalmas repülőte-
ret. Volt, aki kerékpárral kísér-
te a családtagját, mások kedvenc 
kutyájukkal együtt rótták a kö-
röket, megint mások a babako-
csiban ülő gyermeküket tolva fu-
tottak… Dunakeszi igazi sportos 
város, melynek vezetői – a pol-
gármesterrel, az alpolgármeste-
rekkel, a főkertésszel az élen – 
példát mutatva évről évre elraj-
tolnak a futóversenyen. Öröm 
volt látni a kilométerekkel és a 
percekkel versenyt futó sportem-

berek derűs elszántságot sugár-
zó arcát, akik a célvonalon átha-
ladva minden fáradságot feledve 
boldogan integettek a nézőknek, 
a családtagoknak.    

- Fantasztikus versenyt láthat-
tunk, minden elismerés megilleti 
a közel 1600 futó teljesítményét – 
értékelte a versenyt a Dunakeszi 
Városi Sportigazgatóság vezetője. 
Seltenreich József gratulált a ver-
senyt először megszervező VSD 
munkatársainak, a velük együtt-
működő dunakeszi cégeknek és 
a támogatóknak. – Büszkék va-
gyunk rájuk, az ő teljesítményük 
is bizonyítja, hogy felnőttkorá-
ba lépett a rendezvény. Amikor 
a saját csapatunk eredményét di-
csérjük, akkor nem feledkezhe-
tünk meg a váciakról sem, akik 
éveken át nagyszerűen rendezték 
meg a versenyt – mondta nagyon 
sportszerűen a sportigazgató, aki 
szerint a Futakeszi egyik sike-
re, hogy a futás mellett látványos 
programokkal várják a résztve-
vőket.  – A siker titka, hogy du-
nakeszi zenekar szórakoztatja a 
közönséget, Kundlya Zsófia ta-
nítványai ezúttal is elkápráztat-
ták látványos bemutatójukkal a 
nézőket. Meggyőződésem, hogy 
jövőre is hasonló sikere lesz a 
Futakeszinek, vagy még nagyobb 
– mondta a sportigazgató. 

Sok házaspár, baráti társasá-
gok, szülők és gyermekeik fu-
tottak együtt, ami felejthetet-
len közös élménnyel ajándékoz-
ta meg őket.  

Portik Linda három gyer-
mekével együtt indult a futó-
verseny, aki büszkén újságolta, 
hogy a két kicsi az iskolás futá-
son, míg a legnagyobb gyerme-
ke vele együtt az 5 kilométeres 
távot teljesítette. – Bár az ered-
ményemmel nem vagyok telje-
sen elégedett, de megcsináltam, 
ami nagy dolog – mondta vidám 
mosollyal az arcán. – Szeretem a 
Futakeszit, mert sok régi és új is-
merőssel, iskolatársakkal együtt 
futunk. Klassz rendezvény, jó 

buli – jelentette ki Portik Linda, 
aki egyébiránt rendszeresen asz-
taliteniszezik.

A 40 év felettiek mezőnyében a 
10 km-es távon Dr. Benyőcs Ger-
gely idén megvédte a címét, aki 
elmondta, hogy nagyon készült 
a versenyre. – Az volt az álmom, 
hogy ezen a távon – valamennyi 
korosztályt megelőzve – megnye-
rem az abszolút versenyt. Örülök, 
hogy sikerült, nagyon boldog va-
gyok, hiszen az én korosztályom-

ban idén is én voltam a legjobb. Jó 
volt a verseny hangulata, és ami 
még boldogabbá tett, hogy éle-
temben először a két fiam is ver-
senyzett - hallhattuk. Dr. Benyőcs 
Gergely elmondta, hogy tinédzser 
korában versenysportra készült, 
amit a szívbetegsége miatt abba-
hagyott. – Öt évvel ezelőtt egy ba-
rátom benevezett a versenyre, ami 
engem is arra inspirált, hogy felké-
szüljek és elinduljak a Futakeszin. 
Megváltoztattam az életmódo-
mat, az étrendemet, megváltozott 
a hitem és a testsúlyom is. Nagyon 
sok mindent adott nekem a sport, 
az élet. A dunakeszi Szent Imre 
Futókör tagjaival rendszeresen 
együtt futunk, ami csodálatos él-
ménnyel tölt fel. Fantasztikus do-
log sportolni, amit meghálál a lel-
künk, a testünk – mondta a bol-
dog győztes.

A város polgármestere a 
mennyasszonyával együtt in-
dult a futóversenyen, akiknek a 
lánya és a kis unokája lelkesen 
szurkolt.

Dióssi Csaba a helyi sajtónak 
nyilatkozva elmondta, hogy fel-
készültek a versenyre, rendsze-
resen kerékpároznak, úsznak, 
teniszeznek. – Én a 10 kilomé-
teres távot teljesítettem, és arra 
nagyon büszke vagyok, hogy 
hozzám hasonlóan közel 1600-
an fontosnak tartják a sporto-

lást, a futást, akik elindultak a 
Futakeszin. Örömmel tölt el, 
hogy Dunakeszin nagyon nép-
szerű a szabadidősport, az után-
pótlás-nevelés, ami megmutat-
kozik a versenyeredményekben 
is. A VSD-ben több mint né-
gyezren sportolnak, ami óriá-
si öröm mindannyiunk számá-
ra – jelentette ki a polgármes-
ter, aki hozzátette: versenyzőink 
országos szinten is kiváló ered-
ményeket érnek el, akik tisztele-

tére a közeli hetekben első alka-
lommal rendezzük meg a városi 
sportgálát. 

- Csupa boldog, elégedett, lel-
kes arcot látok, akik a város bel-
területén, a 90 hektár nagysá-
gú repülőtér zöld környezeté-
ben sportolhatnak. Dunakeszi 
egy igazi zöld város, s ez fantasz-
tikus – emelte ki a város polgár-
mestere, aki az eredményhirde-
téskor valamennyi résztvevőnek 
és szervezőnek gratulált a kö-
zösen elért eredményhez, a IX. 
Futakeszi sikeréhez. 

- Jövőre, veletek ugyanitt! 
- köszönt el a versenyzőktől 
Dióssi Csaba, amire egy ember-
ként hangzott a válasz: Igen!

Vetési Imre
Fotó: Tóta Krisztián  

és KesziPress

A Dunakeszi Közüzemi Nonprofit Kft. azonnali kezdéssel, 
hosszú távú munkalehetőséget kínál az alábbi munkakörök betöltésére:

TÁVFŰTÉSI TERÜLETRE 
CSŐSZERELŐ, 

KARBANTARTÓ 

Feltételek: 
- Csőszerelői szakképzettség 

és/vagy legalább 1 éves 
gyakorlat 

a szakmában
- "B"kategóriás jogosítvány.

Előnyt jelent: 
- Láng- és ívhegesztési 

képesítés 
és/vagy gyakorlat
- Dunakeszi vagy 

vonzáskörzetében levő lakhely
- számítógépes ismeretek

 
Jelentkezés személyesen 
Párzsi Attila karbantartási 

vezetőnél 
(mobil: 30 9706 491) 

Amit kínálunk: 
- Bejelentett, biztos 

és hosszú távú munkahely
 - Versenyképes javadalmazás

- Cafetéria
- Munkaruha

- Szolgálati telefon
 - Továbbképzés

- Barátságos, családias 
munkalégkör

 - Változatos munkavégzés

Az önéletrajzukat a 
kozuzem@dkkozuzemi.hu 

e-mail címre várjuk 
a titkárságon.

KÖZTERÜLETI 
SEGÉDMUNKÁS

Feladatok:
- közterületi szállítási, 

hulladékszedési munkavégzés
- részvétel 

a városüzemeltetés 
feladatainak ellátásában
Feltételek: - 8 általános 

Előnyt jelent: - Dunakeszi 
vagy vonzáskörzetében levő 

lakhely (Fót,Göd)
- jogosítvány

Jelentkezés Glasza Gábor 
városüzemeltetési vezetőnél 
(mobil: 30 628 3206) vagy 

e-mailben: kozuzem@
dkkozuzemi.hu

TÁVFŰTÉSI TERÜLETRE 
KAZÁNGÉPÉSZ /
KAZÁNKEZELŐ 

Feltétel: 
- kazángépész vagy 

kazánkezelő képesítés 

Előnyt jelent: 
- csőszerelő, villanyszerelő, 

lakatos képesítés
- Alapfokú számítógépes 

ismeretek
 - Dunakeszi vagy 

vonzáskörzetében levő lakhely

HULLADÉKSZÁLLÍTÓ JÁRMŰ 
RAKODÓT 

Elvárások:
• fizikai állóképesség

• terhelhetőség
• egészségügyi alkalmasság

• megbízhatóság
• minimum 8. általános iskolai 

végzettség
Amit kínálunk:

• Hosszú távú munkalehetőség, 
stabil háttér

• Hétköznapi 8 órás 
munkavégzés 

06:30-tól - 15:00-ig
• Szabad hétvége

• Munkaruházat biztosítása
• Bejelentett munkaviszony
• Munkába járás támogatása
• Egyéb juttatások: cafeteria

Előnyt jelent:
 - Dunakeszi vagy 

vonzáskörzetében levő lakhely 
(Fót, Göd)

 Jelentkezés Glasza Gábor 
városüzemeltetési vezetőnél 

(mobil: 30 628 3206)  
vagy e-mailben:  

kozuzem@dkkozuzemi.hu
 

MUNKAERŐ FELVÉTEL

GÖD

Kincsem park

06 (70) 317 6881

Egyeztessen velünk időpontot!

GODA1/23/04DR1

god@widex.hu

HALLÓKÉSZÜLÉK

STÚDIÓ

JÖJJÖN EL HOZZÁNK

INGYENES

HALLÁSVIZSGÁLATRA

ÉS PRÓBÁLJA KI

HALLÓKÉSZÜLÉKEINKET

15 NAPIG!

ÖN IS SZERETNÉ

JÓL HALLANI AZ ANYÁK NAPI

KÖSZÖNTÉST?

Rekordot döntött a IX. Futakeszi 
Közel ezerhatszázan rótták a kilométereket


